

inoTEX s.r.o. Dvůr Králové n.L.

CERTIFIKÁT

*Na základě auditu chemického složení výrobních vstupů potvrzujeme, že firma
Knoflíky Žirovnice a.s.
vyrábí skupinu výrobků*

KNOFLÍKY, SPONY A DROBNÉ GALANTERNÍ PŘEDMĚTY **v souladu s požadavky Nařízení 1907/2006/EU (REACH)**

Výrobky této skupiny neobsahují žádnou z látek zařazených na Kandidátský seznam SVHC (ve znění k 21. lednu 2025) v koncentraci nad 0,1 % hm.

Výše zmíněné výrobky splňují požadavky Přílohy XVII Nařízení REACH, co se týká obsahu látek jejichž použití je touto přílohou omezeno.

Certifikát se vztahuje na výrobky z polyesterové pryskyřice, polyamidu, polypropylenu, polyethylenu, polyoxymethylenu, polystyrenu, ABS (akrylonitril – butadien – styrenový kopolymer) a přírodních materiálů - kostí, rohů, parohů, dřeva, kokosu a perleti. Nevztahuje se na výrobky finálně upravené pokovením. Je výsledkem opakovaného posuzování, které probíhá pravidelně od roku 1999.

Platnost certifikátu se prodlužuje do 31.03.2026

Ve Dvoře Králové nad Labem 5.3.2025

Ing. Olga Chybová
středisko ekologie

Ch

inoTEX GmbH Dvůr Králové n.L.

ZERTIFIKAT

Auf der Grundlage einer Prüfung der chemischen Zusammensetzung der Produktionsmittel bestätigen wir, dass das Unternehmen

*Knoflíky Žirovnice AG
produziert die Produktgruppe*

**Knöpfe, Spange und kleine Bekleidungsaccessoires
gemäß den Anforderungen der Verordnung 1907/2006/EG (REACH).**

Produkte dieser Gruppe enthalten keine der in der Kandidatenliste der SVHC (in der Fassung vom 21. Januar 2025) aufgeführten Stoffe in einer Konzentration über 0,1 Gewichtsprozent.

Die oben genannten Produkte erfüllen die Anforderungen des Anhangs XVII der REACH-Verordnung hinsichtlich des Gehalts an Stoffen, deren Verwendung durch diesen Anhang eingeschränkt wird.

Dieses Zertifikat gilt für Produkte, die aus Polyesterharz, Polyamid, Polypropylen, Polyäthylen, Polyoxymethylen, Polystyren, ABS (akrylonitril-butadien-styren Kopolymer) und Naturrohstoffe – Knochen, Hörner, Geweihe, Holz, Kokosnuss und Perlmutter hergestellt sind. Zertifikat bezieht sich nicht auf metallisierte Erzeugnisse.

Dieses Zertifikat gilt nicht für Produkte kombiniert mit Metallen. Es ist das Ergebnis von Wiederbewertung, die regelmäßig seit 1999 durchgeführt ist

Gültigkeit dieses Zertifikats ist bis 31.03.2026 verlängert.

In Dvůr Králové nad Labem, 5.3.2025

Ing. Olga Chybová
Envi-Spezialist

inoTEX Ltd. Dvůr Králové n.L.
CERTIFICATE

***Based on an audit of the chemical composition of production inputs, we confirm
that the company***

***Knoflíky Žirovnice a.s.
produces the product group***

**Buttons, clasps, small haberdashery articles
in accordance with the requirements of Regulation 1907/2006/EU (REACH)**

**The products of this group do not contain any of the substances included in the
Candidate List of SVHC (as amended on 21 January 2025) in a concentration above 0.1%
by weight.**

**The above-mentioned products meet the requirements of Annex XVII of the REACH
Regulation regarding the content of substances whose use is restricted by this Annex.**

Certificate covers products from polyester resin, polyamide, polypropylene, polyethylene, polyoxymethylene, polystyrene, ABS (acrylonitrile – butadiene – styrene copolymer) and natural materials – bones, horns, antler, wood, coconut, mother of pearl. The certificate does not apply to metallized products. It is the result of repeated assessment which has been run regularly since 1999.

Validity of this certificate is prolonged till 31.03.2026

In Dvůr Králové nad Labem 5.3.2025

**Ing. Olga Chybová
Envi-Affairs Specialist**

CS!